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RG.0012.14.2012 
 

Protokół Nr 14/12 
z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego                                     

  i Rolnictwa 
odbytego w dniu 27 marca 2012 roku 

 
 
Porządek posiedzenia: 
I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
II.  Przyjęcie porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 
V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 
VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 
 
Ad. I.  
Komisja rozpoczęła obrady o godz. 909 a zakończyła o 1130. 
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Tomasz Budziło, który 
powitał przybyłych członków Komisji i gości zaproszonych.  
Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad  (na 4 Członków 
Komisji obecnych było 4). Lista obecności znajduje się w załączeniu do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad. II. 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziło przedstawił proponowany porządek obrad. 
Zaproponowany porządek obrad został przyjęty – 4 głosy „za” – jednogłośnie.  
 
Ad. III. 
Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag – 4 głosy „za” – 
jednogłośnie.  
 
Ad.IV/1. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność 
gminy (dot. nieruchomości położonej w m. Radomyśl nad Sanem) przedstawiła Sekretarz 
Gminy Małgorzata Nowak. 
Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
W głosowaniu projekt uchwały  został pozytywnie zaopiniowany jednogłośnie – 4 głosy 
„za”. 
 
Ad.IV/2. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Radomyśl nad 
Sanem przedłożyła Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej Ewa Marynowska. 
Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
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W głosowaniu przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 
jednogłośnie – 4 głosy „za”. 
 
Ad.IV/3. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu 
Podkarpackiemu na realizację zadania publicznego pn. „Budowa chodników w ciągu 
dróg wojewódzkich: Nr 854 w miejscowości Chwałowice i Nr 856 w miejscowościach 
Antoniów, Radomyśl nad Sanem, Wola Rzeczycka” przedstawiła i omówiła Kierownik 
Zespołu Infrastruktury Technicznej Ewa Marynowska. 
Do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” - 
jednogłośnie. 
 
Ad. IV/4.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Stalowowolskiemu omówiła Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej Ewa 
Marynowska. 
Do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” - 
jednogłośnie. 
 
Ad. IV/5.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przystąpienia Gminy Radomyśl nad Sanem do 
realizacji w 2012r. projektu pn. „Czas na aktywność w Gminie Radomyśl nad Sanem” w 
ramach Poddziałania 7.1.1 Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki przedstawiła 
Sekretarz Gminy Małgorzata Nowak. 
Do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany jednogłośnie – 4 głosy 
„za”. 
 
Ad. IV/6.  
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/249/01 Rady Gminy Radomyśl z 
dnia 30 listopada 2001 r. w sprawie określenia liczby punktów sprzedaży napojów 
alkoholowych powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa) przeznaczonych do spożycia 
poza miejscem sprzedaży oraz w miejscu sprzedaży na terenie gminy Radomyśl 
przedstawiła Sekretarz Gminy Małgorzata Nowak. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany jednogłośnie – 4 głosy 
„za”. 
 
Ad. IV/7.  
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem w 2012 roku 
przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy Małgorzata Nowak. 
Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 3 głosy „za”, 1 głos 
„wstrzymujący”. 
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Ad. IV/8.  
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy 
środków stanowiących fundusz sołecki przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany jednogłośnie – 4 głosy 
„za”. 
 
Ad. IV/9.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany jednogłośnie – 3 głosy 
„za”( w trakcie głosowania nieobecny był radny Bolesław Puka). 
 
Ad. IV/10.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2012 
przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany jednogłośnie – 3 głosy 
„za” ( w trakcie głosowania nieobecny był radny Bolesław Puka). 
 
Ad. IV/11.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zaciągnięcia pożyczki na sfinansowanie 
planowanego deficytu budżetu przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany jednogłośnie – 3 głosy 
„za”( w trakcie głosowania nieobecny był radny Bolesław Puka). 
 
Ad. IV/12.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w 
Banku Gospodarstwa Krajowego na wyprzedzające finansowanie operacji w ramach 
PROW inwestycji „Budowa ogólnodostępnej sali gimnastycznej i łącznika z istniejącym 
budynkiem Zespołu Szkół w Rzeczycy Długiej” przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy 
Anna Szeliga. 
Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Projekt uchwały w głosowaniu został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” - 
jednogłośnie. 
 
Ad. IV/13.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Radomyśl 
nad Sanem na 2012 rok przedstawiła Sekretarz Gminy Małgorzata Nowak.  
Do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” - 
jednogłośnie. 
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Ad. IV/14.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 
Rady Gminy Radomyśl nad Sanem na 2012r. przedstawiła Sekretarz Gminy Małgorzata 
Nowak.  
Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Projekt uchwały w głosowaniu został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” - 
jednogłośnie. 
 
Ad. IV/15.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet dla 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy przedstawiła Sekretarz Gminy Małgorzata Nowak.  
Radny Stanisław Kosiński zaproponował obniżenie ryczałtu Przewodniczącego Rady 
Gminy z kwoty 1300 zł  do 800 zł miesięcznie i podwyższenie diety 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy do kwoty 800 zł. między innymi na pełnienie przez 
niego dyżuru w Urzędzie Gminy.  
 
Radny Bogdan Oszust zaproponował  diety dla Wiceprzewodniczącego Rady Gminy w 
wysokości: 
- za udział w sesji – 300 zł 
- w przypadku prowadzenia sesji – 400 zł. 
 
W głosowaniu za propozycją radnego Stanisława Kosińskiego głosował 1 radny. 
Za propozycją radnego Bogdana Oszusta głosowało 2 radnych ( w trakcie głosowania 
nieobecny był radny Bolesław Puka). 
 
Przyjęto wysokości diet Wiceprzewodniczącego Rady Gminy: 
- za udział w sesji – 300 zł 
- w przypadku prowadzenia sesji – 400 zł. 
Odnośnie terminu wejścia w życie uchwały Komisja proponuje, aby obowiązywanie 
uchwały rozpoczęło się z dniem 1 kwietnia 2012r.  
 
Ad. IV/16/17/18.  
Projekty uchwał Rady Gminy w sprawie dokonania wpisów do „Księgi Zasłużonych” dla 
Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła Sekretarz Gminy Małgorzata Nowak.  
 
Do projektu uchwały w sprawie dokonania wpisu do „Księgi Zasłużonych” dla Gminy 
Radomyśl nad Sanem Pani Janiny Golik  nie zgłoszono uwag. 
Projekt uchwały w głosowaniu został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” - 
jednogłośnie. 
 
Do projektu uchwały w sprawie dokonania wpisu do „Księgi Zasłużonych” dla Gminy 
Radomyśl nad Sanem Pana Kazimierza Maciurzyńskiego nie zgłoszono zastrzeżeń. 
Projekt uchwały w głosowaniu został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” - 
jednogłośnie. 
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Do projektu uchwały w sprawie dokonania wpisu do „Księgi Zasłużonych” dla Gminy 
Radomyśl nad Sanem Pana Zbigniewa Kozłowskiego  nie zgłoszono uwag. 
Projekt uchwały w głosowaniu został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” - 
jednogłośnie. 
 
Ad. V.  
Komisja zgłosiła wniosek o wystąpienie przez Urząd Gminy wraz z Kołami Łowieckimi 
obejmującymi swym zasięgiem teren gminy z pismem do Regionalnego Dyrektora 
Ochrony Środowiska o wydanie pozwolenia na redukcyjny odstrzał bobrów ze względu 
na sporą populację tych zwierząt i szkody przez nie czynione. 
Radny Bolesław Puka przypomniał, że w ubiegłym roku została przez niego 
przeprowadzona rozmowa z Wójtem Gminy o możliwości uczczenia trzech ofiar zbrodni 
katyńskiej z terenu gminy w formie pamiątkowej tablicy, która mogłaby być 
umieszczona np. w Kościele w Radomyślu. 
Wójt Gminy Jan Pyrkosz odpowiedział, że zrealizowanie tej propozycji jest uzależnione 
od kosztu wykonania tablicy. W tej kwestii dokona się rozeznania w cenach usługi.  
 
Ad. VI. 
Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
              
            Przewodniczący Komisji 
 
                             Tomasz Budziło  
 
Protokołował: 
Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 
 
Piotr Chodur   
 
 
 
 
 


